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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László 
a7. Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr? 
Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyütésröl szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
D1·. Nagy István agrárminisztériurnot vezető Miniszter Úrhoz

,,A liatdrjolyóink mentén is terjed a senéspestisi" 
címmel,

Tisztelt Miniszter Úi-1

Az elmúlt hónapokban számtalan alkalommal lchctctctt arról olvasni és hallani is, hogy
Romániában és Ukrajnában sajnálatos módon rohamos tempóban terjed a sertés pestis. A
sertéstelepeken a disznó állatállományok megőrzése érdekéhen számos intézkedés történt.
Azonban az utóbbi hónapokban azt is lehet hallani, hogy Magyarország határain kívül a
sertéstelepeken sertéspestísben elhullott állatokat a gazdák a folyóvizekbe dobják, így tüntetve
el a halálos kor nyomait és mentesülve a kényszervágásoktól, Azonban ennek a magatartásnak
azaz, hogy az elhullott vagy megfertőződött sertéseket a folyóvizekbe dobják, közegészségügyi
szempontból igen nagy veszélye van. Így a sertéspestis a folyóvizek mentén tovább tud terjedni
és tovább tudja fertőzni az sertésállományt. Hasonló módon fertőződött meg Romániában,
Európa második legnagyobb sertésfarmján is, ahol több mint 140 ezer sertés kényszervágását
rendelték el.

Tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól, hogy Magyarországon az elmúlt félévben előfordult vagy
sem sertéspestis megfertőződés a határfolyóink (pi, Szamos, Körösök, Tisza, Maros, Berettyó)
mentén? Ha igen akkor hol, mikor és mekkora a kényszervágással érintett állatállomány
nagysága?
A Magyar Kormány az elmúlt fél évben milyen megelözö intézkedéseket tett annak megelőzése
érdekében, hogy a határfolyóink mentén megakadályozzák a sertéspestis terjedését?
Mely magyarországi folyókban mutatták ki az elmúlt egy évben a sertéspestis kórokozóját?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 13.
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